
ACTA DE L'ASSEMBLEA DEL 5 D'AGOST 2015
CERCLE DE ALGIRÓS

0. – Aprovació de l'acta anterior per una unanimitat dels assistents.

1.- Resultats de les primàries

-S'exposen els resultats de les primàries.
Jorge, afig que el la qüestió de l'abstenció va ser un vot d'atenció. Ja no val l'excusa de la 
precipitació.
-Elena: encara que no estiga en l'ordre del dia, en el punt de Primàries cal exposar que si 
va haver-hi una baixa participació va ser, en part, pel reglament de Primàries, que va tenir 
moltes crítiques tant per part de Consells Ciutadans Autonòmics, com el de Balears o el 
d'Aragó, així com fins i tot pels nostres Consells autonòmic i municipal, i de molts més 
càrrecs i persones de Podem. I de cercles de València, que han recolzat el Manifest de 
Toledo i el nostre cercle encara no s'ha posicionat referent a aquest tema. La crítica girava
entorn de la premura dels terminis que impedeix la conformació de llistes per a la 
ciutadania del carrer, la manera de votació que afavoreix que sempre siga votada la 
mateixa llista completa i la circumscripció única estatal.

-Rafa, la poca participació és causa de la Llei Mordassa.

Elena i Jorge, van entaular unes intervencions que no s'ajustaven al punt de les primàries,
al·ludint a l'ordre del dia, que no s'ha de garbellar en la reunió de la interconnexió i 
apuntant que solament té vot l'assemblea.

Elena: intercomisiones no ha de garbellar el que es diu o no es diu en Assemblea. Rafa: 
no entén el que diu Elena, ni què té a veure amb el seu comentari.
Elena: diu que no té a veure el comentari de Rafa, que és alguna cosa aparte i que té a 
veure amb garbellar la informació. Diu que en intercomisiones es va votar que no 
parlàrem de les crítiques a les Primàries.

Franciso: es va dir parlar de les Primàries. El punt de precs i preguntes serveix per a tot 
(incloses crítiques). No es va votar no parlar.

Ricardo: es va dir parlar de les Primàries. Açò inclou que es poden fer crítiques.
Francisco: existeix el punt d'elaboració de polítiques i ací es pot parlar de tot. Elena: Ho 
dic de nou i no ho diré més. Es va votar a a mà alçada si volíem que en
l'Assemblea es parlara de les crítiques a les Primàries, de si açò havia de tractar-se en 
l'Assemblea. I el que es puga parlar obertament en el punt de programa polític no té res a 
veure amb aquest tema.

Rosa: però va ser una votació democràtica.
Salva: en intercomisiones no es pot votar si alguna cosa ha d'anar a l'Assemblea. En 
intercomisiones no es vota. És una reunió per a posar en comú el que fan les comissions i
organitzar l'Assemblea. I per molt democràtica que siga en intercomisiones no es vota.

Gustavo: han dimitit 2 membres del CCM i cal parlar d'açò.



Queda el tema del posicionament del cercle pel que fa a les Primàries, així com el que 
apunta Gustavo sobre les dimissions del CCM, per a “precs i preguntes”.

2.- Procés participatiu de l'elaboració programa electoral…Ian

Per a participar en el procés d'elaboració del programa de PODEM per a les pròximes 
eleccions generals, s'ha d'entrar en PLAZA PODEM, i crear un usuari, amb la finalitat de 
proposar propostes, aquestes es poden fer unipersonals necessitant 100 vots per a 
passar a la segona fase o pel cercle que són necessaris 70 vots.
Seria interessant que les propostes foren ja en conjunt amb altres cercles amb la finalitat 
de tenir més presència en els vots.
Tot açò cal fer-ho en aquest mes d'agost, després el 9 de setembre es passara a la 
segona fase del programa.
Va insistir en la necessitat de participar en l'elaboració del programa per a canviar les 
coses. Ricardo va insistir a fer un xicotet taller per a ensenyar a manejar PLAÇA PODEM.

- Justícia universal…Lola
Lola va esbossar una miqueta en què consistia la “Justícia Universal” i va lliurar una fulla 
amb mes explicació perquè es votara en l'Assemblea perquè el cercle l'incloguera en el 
PROCÉS PARTICIPATIU DEL PROGRAMA ELECTORAL.
Ricardo la penjarà en Plaza Podem i va insistir que l'han de votar allí doncs necessita 70 
vots.
Votat per la majoria absoluta dels assistents. Veure document en Facebook

- Autònoms….. Elena
Elena va fer cinc propostes tretes del treball que havia realitzat la Comissió d'Anàlisi, 
donant lectura a cadascun dels punts.
Tots aprovats per majoria.  Estaran penjats en Plaza Podem com a propostes del Cercle 
de Algirós.
Estarà també el proposat i aprovat per est CERCLE, LA RENDA BÀSICA

3- Torn lliure de paraula i propostes.

- Francisco va sotmetre a l'aprovació de l'Assemblea la creació de la COMISSIÓ DE 
DESENVOLUPAMENT I PARTICIPACIÓ
Lliurant a cada participant un esbós de perquè es creava i quins eren les seues comeses. 
Explique que gens tenia a veure amb la COMISSIÓ D'ANÀLISI, que les seues comeses 
anaven més enllà i amb diferents llits.
-Francisco: proposa la creació d'una nova Comissió de Participació i Desenvolupament, 
que vol ser una comissió oberta a la ciutadania, que arreplegue els problemes de la gent i 
portar-los als representants polítics. Cal acostar a la gent al cercle. Portar uns qüestionaris
als ciutadans del carrer. Contactar amb ells (relacionar-se). El nostre diagnòstic és al 
ciutadà, no a les associacions.
-Elena: Anàlisi fa tot açò. Contacta amb la gent, rep les seues proposades/necessitats, té 
el mateix objectiu: portar-ho als representants polítics. Al diagnòstic d'Anàlisi li falta la pota
de la ciutadania del carrer, que ja estava prevista. Es volien fer tallers amb arbre de 
problemes i objectius. Un diagnòstic participatiu és alguna cosa global, holístico, es té en 
compte a gent del carrer, a comerços, a associacions…El que voleu fer és la pota que ens
falta.
Nosotr@s estàvem abiert@s al fet que entrárais i parlar del tema. Tu (dirigit a Francisco) 
estaves en la Comissió d'Anàlisi i sabies el que es feia. Quan algú entra en un espai i vol 



fer alguna cosa, primer mira què s'està fent. No es pot cridar Comissió de Participació i 
Desenvolupament perquè participació i desenvolupament és el que treballa Anàlisi.

-Gabi: es crea una comissió perquè la forma de treballar és diferent. Es vol treballar d'una 
altra manera.

-Elena: tu ho has dit (a Gabi), la forma de treballar és diferent, però el tema és el mateix.

-Illán: el que veig des de fora és que, en general, ara tot tendeix a confluir, a treballar en 
comú i el bé és fer que els projectes confluïsquen.

Salva: aquesta nova comissió està plantejant fer el mateix que fa Anàlisi. És una duplicitat.
Salva parla de personalismes o egos.

-Jorge: el que més li molesta és que hi haja gent que està en Anàlisi, però no participava, i
que en lloc d'aportar idees, si és que no estava d'acord amb el que es feia, ara forme una 
comissió paral·lela.

-Francisco: s'està obstaculitzant la creació d'una nova comissió.

-Xelo: no cal obstaculitzar la creació d'una nova comissió, però són 2 comissions que es 
dupliquen.

-Julia: qualsevol pot proposar una comissió, però aquests qüestionaris (mira el fullet que 
ha repartit Francisco) és el mateix que ha fet Anàlisi.

-Rosa: jo vaig prendre aquesta iniciativa i estic molt il·lusionada.

-Elena: pense el mateix, és una duplicitat. Fem el mateix. I segurament açò crearà 
problemes perquè potser anem a un col·legi i ens diuen que ja han estat els nostres 
companys el dia anterior fent alguna cosa similar. És com si hi haguera una comissió 
d'Esports i unes persones decidiren fer una Comissió de Bàsquet. Abans caldria parlar 
amb Esports a veure si tractaven el tema del bàsquet.

Es vota, sent aprovada per majoria. Presents a l'hora de la votació: 15 persones mes 2 
persones del Consell Ciutadà mes 2 periodistes estrangers gravant l'Assemblea. No es 
pren nota de nº de si, no, abstencions, ni total.

-Elena: la nova comissió no pot portar aqueix nom perquè Participació i Desenvolupament
ho treballa Anàlisi.

-Francisco: ja s'ha votat.

-Rafa: proposa una nova votació per a decidir si s'uneixen les 2 comissions (ningú fa cas).

Quedant doncs confirmada i creada la COMISSIÓ DE PARTICIPACIÓ I 
DESENVOLUPAMENT i convidant a tots els que ho desitgen a participar activament en 
ella.
Va finalitzar l'Assemblea quedant ja convocada la pròxima de SETEMBRE.

València, a 5 d'agost del 2015


